



Pharmabelle Online Offer

條款及細則：

1. 優惠只適用於 3Supreme 尊貴客戶。
2. 優惠只適用 Pharmabelle 網站 (Pharmabelle.com.au) ; 優惠期至 2020 年 5 月 31 日。
3. 優惠只適用於正價貨品。
4. 優惠不能與其他優惠或折扣同時使用。不可轉讓，亦不能用於兌換現金或其他產品。
5. 3 香港僅提供此優惠的資訊。此優惠所涉及之產品及服務均由 Asia Action Limited 直接提供給合資格之客戶，所有有關責任及義務均由 Asia Action Limited 全權負責。
6. 3 香港就此優惠所涉足到之任何或所有數碼媒體中之資料之準確性、內容、可供使用情況或遺漏概不負上任何責任。
7. 凡享用此優惠之客戶，即表示已細閱並同意此條款及細則及個別優惠之條款及細則。
8. 3 香港及 Asia Action Limited 保留隨時更改或終止此優惠以及修訂條款及細則之權利，而不作另行通知。
9. 本條款及細則之中英文版本如有任何差異，一概以英文版本為準。如有任何爭議，3 香港及 Asia Action Limited 保留最終決定權。

Terms & Conditions :

1. Promotion applies to 3Supreme customers only.
2. Offer is only valid at Pharmabelle website (Pharmabelle.com.au); promotion period till 31 May 2020.
3. Offer is only applicable to regular-priced items.
4. Offer cannot be used in conjunction with other promotions and discounts. Non-transferrable, and are non-redeemable for cash or non-exchangeable for other products.
5. 3HK is only responsible for providing information about this offer. All products and/or services of this offer are directly supplied to eligible customers by Asia Action Limited, who will be solely responsible for all related obligations and liabilities whatsoever.
6. 3HK disclaims any responsibility and liability for the accuracy, contents, availability or omission of information found on any or all of the digital channels.
7. Eligible customer is deemed to have read and agreed all the terms and conditions and the relevant terms and conditions of each offer.
8. 3HK and Asia Action Limited reserve the right to amend related terms and conditions; change and/ or terminate the offer, at any time without prior notice.
9. In the event of discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of these terms & conditions, the English version shall prevail. In case of any disputes, 3HK and Asia Action Limited reserve the right to make final decision.